

celebration of women ²⁰

will be held Friday, Saturday, and Sunday, 2, 3, and 4 May, at the Salle des Eaux-Vives, 82 rue des Eaux-Vives (on the 2/22 bus line). The Celebration of Women will be a many-faceted exposition of the ways in which women express their interests, artistic, political, social, professional. There will be permanent displays of photography, art, graphics, crafts, and other women's projects. There will also be a "music corner" - bring an instrument or songs. A buffet, and child-care facilities will be available. The following is a brief program of special events. Those coming from out of town should write to C.P. 301, 1227 Carouge, about lodging.

program, 2.3.4 may

- Friday, 2 May, 6.00 p.m. Exhibition opens
7.30 p.m. Film, discussion with women from Brazil, Mexico, South Africa, Ceylon, on regional concerns and liberation movements in those areas
- Saturday, 3 May, 9.30 a.m. Exhibition opens
10.30 a.m. Workshop/discussion: WOMEN AND WORK. General discussion of various aspects of work situation, and specific organizing projects on work issues.
12.30 p.m. Theatre (look for announcements of subject)
Film: THE WOMAN'S FILM
2.30 p.m. Workshops/discussions: LIFE STYLES
INTERNATIONAL FEMINIST MOVEMENT
Video workshop: video as means of consciousness raising and as art form. Preparation of a video.
5.00 p.m. Theatre
6.00 to 7.30 p.m. Short films
- Sunday, 4 May, 10.00 a.m. Exhibition opens
10.30 a.m. Workshops/discussions: MATERNITY
INTERNATIONAL TRIBUNAL
LEGAL DISCRIMINATION
12.30 p.m. Theatre
2.00 p.m. Workshops/discussions: WOMEN AND THE ARTS
WOMEN AND HEALTH
FEMINISM AND SOCIALISM
6.00 p.m. Exhibition closes

genève, salle des eaux-vives

CELEBRATION DES FEMMES

aura lieu du 2 au 4 mai à la Salle des Eaux-Vives, 82 rue des Eaux-Vives (bus 2/22). En plus d'un programme complet de discussions/groupes de travail comme indiqué sur la liste qui suit, il y aura une exposition permanente de photographies, peintures, céramiques, dessins, et autres projets réalisés ou mis sur pied par des femmes. Un "coin musique" (où tout le monde apportera soit un instrument, soit un ou plusieurs chants), sera tenu de façon permanente. Une garderie d'enfant gratuite sera à disposition. Un service d'hébergement gratuit sera organisé pour les femmes n'habitant pas Genève. Prière de communiquer leur nombre à la C.P. 301, 1227 Carouge.

programme, 2-3-4 mai

- Vendredi, 2 mai
- 18.00h Ouverture de l'exposition
 - 19.30h Film et discussion avec des femmes brésiliennes, mexicaines, sud-africaines et ceylonoises. Définition de problèmes régionaux, existence de mouvements libération.
- Samedi, 3 mai
- 09.30h Ouverture de l'exposition
 - 10.30h Discussion/groupes de travail: LES FEMMES ET LE TRAVAIL
Considération générale des différents aspects, et organisation de campagnes sur les problèmes du travail.
 - 12.30h Théâtre
Film: LE FILM DE LA FEMME
 - 14.30h Discussion/groupes de travail: STYLES DE VIE,
MOUVEMENT FEMINISTE INTERNATIONAL
Vidéo groupe: vidéo en tant que méthode de prise de conscience, et en tant que forme d'art. Préparation d'une bande vidéo.
 - 17.00h Théâtre
 - 18.00h Petits films
- Dimanche, 4 mai
- 10.00h Ouverture de l'exposition
 - 10.30h Discussion/groupes de travail: MATERNITE
TRIBUNAL INTERNATIONAL
DISCRIMINATION AU NIVEAU
DE LA LOI
 - 12.30h Théâtre
 - 14.00h Discussion/groupes de travail:
LES FEMMES ET LES ARTS
LES FEMMES ET LA SANTE
FEMINISME ET SOCIALISME
 - 18.00h Fin de l'exposition

genève, salle des eaux-vives